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(於百慕達註冊成立之有限公司) 

(股份編號： 00343) 

 

澄清公告 

謹此提述本公司於二零一七年九月十四日刊發之公告(「該公告」)，除文義另

有指明外，本文所用詞彙與該公告所界定者具有相同含義。 

 

董事會注意到該公告之英文版本出現誤植，於服務期限段中，“ Mr. Yuen is 

appointed as Executive Director of the Company for a term of three years commencing 

on 14 September 2014 which is terminable by either party giving to the other not less 

than two months’ prior notice in writing” , 應更正為 “Mr. Yuen is appointed as 

Executive Director of the Company for a term of three years commencing on 14 

September 2017 which is terminable by either party giving to the other not less than 

two months’ prior notice in writing”。 

 

除上述所指外，該公告內之所有資料維持不變。 

 
 

 

 

 

 

 

 

承 董 事 會 命 

文化傳信集團有限公司 
董事總經理 
關 健 聰 

 

 

香港，二零一七年九月十五日 

 



 

截至本公佈日期，董事會由副主席及執行董事周麗華女士；執行董事包括關健聰先生、
鄧烱泉先生、袁健先生及陳文龍先生；獨立非執行董事包括范駿華先生、賴強先生及吳
英女士組成。 

 
* 僅供識別 


